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Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 
Uniwersytetu Warszawskiego 

z dn. 9 kwietnia 2025 r. 
 

Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 9 kwietnia 2025 roku zaplanowane 

zostało w formie spotkania on-line na godzinę 13:15. Odbyło się ono w 

wyznaczonym dniu i godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła 

Prodziekan ds. studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano do zapoznania 

się protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 12 marca 2025 roku oraz 

projekty uchwał, które miały być przedmiotem obrad. 

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 9 kwietnia 2025 roku zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie 

udzielili wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

Na posiedzeniu Rady Dydaktycznej nieobecna była Aleksandra Łukasiak. 
 
Agenda posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3. Informacje KJD 

4. Harmonogram rekrutacji w roku akademickim 2026/2027 

5. Zasady rekrutacji na studia w roku akademickim 2026/2027 

6. Ulgi w postępowaniu kwalifikacyjnym dla laureatów i finalistów olimpiad na rok 

akademicki 2029/2030 

7. Nostryfikacja dyplomu Pani Yulii Shevchenko 

8. Sprawy różne 
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Ad. 1 

Prodziekan zgłosiła zmianę dotyczącą porządku obrad z powodu wpłynięcia już 

po przeslaniu porządku obrad wniosku o nostryfikację dyplomu oraz wniosku o 

zatwierdzenie promotora z Trewiru dla studenta Louis Rauber.  

Skorygowany porządek posiedzenia obrad: 

1. Przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3. Informacje KJD 

4. Harmonogram rekrutacji w roku akademickim 2026/2027 

5. Zasady rekrutacji na studia w roku akademickim 2026/2027 

6. Ulgi w postępowaniu kwalifikacyjnym dla laureatów i finalistów olimpiad na rok 

akademicki 2029/2030 

7. Nostryfikacja dyplomu Pani Yulii Shevchenko 

8. Nostryfikacja dyplomu Pani Olgi Mentouz 

9. Zatwierdzenie promotora z Tewiru dla studenta Louis Rauber realizującego 

program Double Degree w ramach studiów na kierunku International Economics 

10. Sprawy różne 

Głos w sprawie skorygowanego przyjęcia porządku obrad oddało 20 osób, 

wszystkie głosy były „Za” przyjęciem porządku obrad. Nikt nie głosował „Przeciw”, nikt 

nie „Wstrzymał się od głosu”. Porządek obrad przyjęto. 

Ad. 2 

Protokół z posiedzenia RD, które odbyło się dnia 12 marca 2025 roku został 

wysłany drogą mailową do zapoznania się przed posiedzeniem wszystkim członkom 

Rady Dydaktycznej. Żadne uwagi do projektu protokołu nie zostały zgłoszone. Głos w 

sprawie przyjęcia protokołu oddało 20 osób, wszystkie głosy były za przyjęciem 

protokołu. Nikt nie głosował przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. Protokół przyjęto. 
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Ad. 3 

Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego, czyli „Informacji KJD”. Poruszone zostały następujące kwestie: 

• Prodziekan poinformowała o powołaniu nowych Kierowników Katedr na nową 

kadencję przez Panią Dziekan Wydziału dr hab. prof. ucz. Gabrielę Grotkowską. 

• Prodziekan pogratulowała studentom Wydziału Nauk Ekonomicznych UW za 

zajęcie trzeciego miejsca w konkursie Rotman International Trading 

Competition, który odbył się w Toronto. Opiekunem merytorycznym 

reprezentacji Wydziału był dr hab. prof. ucz. Robert Ślepaczuk, a wspierał go 

Maciej Wysocki ze Szkoły Doktorskiej Nauk Społecznych UW. 

• Prodziekan pogratulowała finalistce konkursu „Elinor and Vincent Ostrom Prize” 

– p. Elizie Hałatek, studentce pierwszego roku studiów magisterskich kierunku 

Data Science and Business Analytics, która otrzymała nagrodę za najlepszy 

artykuł studencki poświęcony zagadnieniom ekonomicznej analizy prawa. 

• Prodziekan poinformowała, że Stypendium Ministra Nauki i Szkolnictwa 

Wyższego na rok akademicki 2024/2025 zostało przyznane dwóm studentom 

Wydziału Nauk Ekonomicznych UW – p. Elizie Hałatek oraz p. Tymoteuszowi 

Mętrak za wybitne osiągnięcia naukowe. 

• 31 marca 2025 roku Przedstawiciele Wydziału Nauk Ekonomicznych UW 

uczestniczyli w Warszawskich Targach Akademickich, które odbyły się w II LO 

im. Stefana Batorego w Warszawie. 

• W dniu 1 kwietnia odbył się „Talents Days”, w ramach którego zostały 

przeprowadzone warsztaty „Automatyzacja procesów i analizy danych – jak 

Power BI pomaga w biznesie” promujące ofertę studiów podyplomowych UW. 

• Na Wydziale Nauk Ekonomicznych UW odbywają się liczne wydarzenia 

studenckie organizowane przez działające na Wydziale organizacje studenckie. 

3 kwietnia 2025 roku InvestLab – organizowany przez KNSG, w dniach 8-9 

kwietnia „Women in Business Conference” – organizowany przez KNIF. 
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• Prodziekan poinformowała o organizowanym już po raz czwarty International 

Day, przygotowanym przez Biuro ds. Promocji i Rekrutacji Wydziału Nauk 

Ekonimcznych UW w ramach projektu NAWA. Wszyscy członkowie wspólnoty 

Wydziału mieli okazję spotkać się w klimacie filmowym w kinie Kinoteka, gdzie 

zostały wyświetlone wybrane filmy z napisami w języku angielskim. 

Ad.  4 

Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu „Harmonogram rekrutacji 

w roku akademickim 2026/2027”, który wynika z harmonogramu zaproponowanego 

przez Uniwersytet Warszawski. 

Prodziekan poinformowała członków Rady Dydaktycznej o zmianach 

wprowadzonych w tegorocznej rekrutacji, do których należą: 

• uruchomienie drugiej tury rekrutacji we wrześniu na studia drugiego stopnia 

prowadzone w języku polskim, mającej na celu umożliwienie aplikacji osobom 

przystępującym do obrony pracy dyplomowej we wrześniu; 

• wydłużenie terminu rekrutacji w ramach pierwszej tury na niestacjonarne studia 

pierwszego stopnia w trybie wieczorowym, w celu umożliwienia rejestracji 

kandydatom, którzy nie zostali zakwalifikowani na studia stacjonarne pierwszego 

stopnia. 

W w/w sprawie nikt nie zabrał głosu. 

Następnie odbyło się głosowanie w w/w sprawie. Głos w sprawie oddało 19 

osób, przy czym 19 osób oddało głos „ZA”, nikt nie zagłosował przeciw, 1 osoba nie 

oddała głosu. 

Ad. 5 

Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu spotkania jakim były 

„Zasady rekrutacji na studia w roku akademickim 2026/2027”. 

Projekt uchwały został przekazany członkom Rady Dydaktycznej drogą 

elektroniczną w dniu 7 kwietnia 2025 r. Prodziekan poinformowała, iż projekt uchwały 

nie obejmuje kierunków studiów, których rekrutacja została zawieszona, tj.: NW1-
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FIMR, NW2-QF, NW2-EK oraz NW2-FIR. Jednocześnie do wykazu kierunków 

objętych uchwałą został dodany nowy kierunek „European Environmental Economics 

and Policy”, dla którego zasady rekrutacji określone zostały w oparciu o umowę z 

konsorcjum odpowiedzialnym za prowadzenie naboru na studia. Dodatkowo, 

wprowadzono zmianę polegającą na dodaniu języka ukraińskiego jako języka obcego 

na studiach pierwszego stopnia prowadzonych w języku polskim. Zmiana ta wynika z 

możliwości wyboru języka ukraińskiego jako języka obcego przez tegorocznych 

maturzystów zarówno w formule nowej, jak i starej matury. 

W w/w sprawie nikt nie zabrał głosu. 

Następnie odbyło się glosowanie w w/w sprawie. Głos w sprawie oddało 19 

osób, przy czym 18 osób zagłosowało „ZA”, 1 osoba zagłosowała „PRZECIW”, 1 

osoba nie oddała głosu. 

Ad.6 

 Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu, jakim były „Ulgi w 

postępowaniu kwalifikacyjnym dla laureatów i finalistów olimpiad na rok akademicki 

2029/2030”. 

 W przesłanym w dniu 7 kwietnia 2025 r. projekcie uchwały w sprawie 

przyznawania ulg w postępowaniu kwalifikacyjnym dla laureatów i finalistów olimpiad 

przedmiotowych na rok akademicki 2029/2030 nie wprowadzono żadnych zmian w 

stosunku do zasad przyjętych w roku poprzednim. W związku z powyższym proponuje 

się, aby postępowanie kwalifikacyjne na podstawie wyników olimpiad było 

przeprowadzane na dotychczas obowiązujących zasadach. Prodziekan 

poinformowała członków Rady Dydaktycznej, iż wcześniejsze podjęcie przedmiotowej 

uchwały ma na celu umożliwienie uczniom szkół średnich odpowiedniego 

przygotowania się do udziału w olimpiadach. 

 W w/w sprawie nikt nie zabrał głosu. 

 Następnie odbyło się głosowanie w w/w sprawie. Głos oddało 19 osób – 19 osób 

oddało głos „ZA”, nikt nie zagłosował „PRZECIW”, 1 osoba nie oddała głosu. 
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Ad. 7 

Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu, jakim była „Nostryfikacja 

dyplomu Pani Yulii Shevchenko”. 

Podczas ostatniego posiedzenia Rady Dydaktycznej Prodziekan przedstawiła 

kluczowe informacje dotyczące dyplomu ukończenia studiów przez Panią Yulię 

Shevchenko. W dalszej części posiedzenia powołano komisję ds. oceny wniosku o 

nostryfikację dyplomu, w której znalazły się następujące osoby: dr Dagmara Mycielska 

oraz dr hab. prof. ucz. Leszek Wincenciak. Do zadań komisji należało zapoznanie się 

z przedstawionym dyplomem oraz sporządzenie opinii merytorycznej w przedmiotowej 

sprawie.  

Na podstawie analizy treści programowej ukończonych studiów, które 

wykazywały istotne podobieństwo pod względem zawartości merytorycznej w zakresie 

ekonomii i finansów międzynarodowych, komisja wydała pozytywną rekomendację 

dla wniosku Pani Yulii Shevchenko o nostryfikację dyplomu. 

Następnie odbyło się głosowanie w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii 

wniosku o nostryfikację dyplomu ukończenia studiów nr MI5 nr 004165 P. Yulii 

Shevchenko. Głos w sprawie oddało 19 osób, 18 osób oddało głos „ZA”, nikt nie 

zagłosował „PRZECIW”, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 1 osoba nie zagłosowała. 

Ad. 8 

Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu, czyli do „Nostryfikacji 

dyplomu Pani Olgi Mentouz”. 

Prodziekan poinformowała członków Rady Dydaktycznej o wpłynięciu wniosku 

o nostryfikację dyplomu Pani Olgi Mentouz  nr KB 37637304, wydanego w dniu 19 

lutego 2010 r. przez Prywatną Szkołę Wyższą „Uniwersytet Europejski” w Kijowie. 

Zgodnie z przedłożonym dokumentem, Pani Olga Mentouz uzyskała pełne 

wykształcenie wyższe na kierunku „Ekonomia Przedsiębiorczości”, uzyskując 

kwalifikację specjalisty w zakresie Rachunkowości i Audytu. Kształcenie trwało jeden 

rok i realizowane było w formie zaocznej. Program studiów obejmował łącznie 1.134 
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godziny zajęć dydaktycznych. Dyplom został uzyskany po obronie pracy dyplomowej 

zatytułowanej: „Rachunkowość, analiza i audyt środków pieniężnych oraz analiza 

przepływów pieniężnych w przedsiębiorstwie”. Ponadto, Pani Olga Mentouz 

przedstawiła dyplom Bakaławra nr KB 355858885 z dnia 27 lutego 2009 r., również 

wydany przez Prywatną Szkołę Wyższą „Uniwersytet Europejski” w Kijowie. Ukończyła 

studia na kierunku „Ekonomia i Przedsiębiorczość”, uzyskując kwalifikację Bakaławra 

Rachunkowości i Audytu. Kształcenie trwało trzy lata w formie zaocznej, a program 

obejmował łącznie 5.457 godzin zajęć dydaktycznych. 

Prodziekan zaproponowała powołanie komisji ds. oceny wniosku w składzie dr hab. 

prof. ucz Anny Białek-Jaworskiej oraz dr Doroty Mirowskiej-Wierzbickiej. 

Następnie odbyło się głosowanie w sprawie powołania w/w komisji. Głos w sprawie 

oddało 18 osób, 18 oddało głos „ZA”, nikt nie zagłosował „PRZECIW”, 2 osoby nie 

oddały głosu. 

Ad. 8 

W sprawach różnych zostały podniesione następujące kwestie: 

1. Prodziekan poinformowała członków Rady Dydaktycznej o planowanych 

zmianach legislacyjnych, które – mimo że formalnie odnoszą się do roku 

akademickiego 2025/2026 – mogą mieć negatywny wpływ na bieżący proces rekrutacji 

kandydatów cudzoziemców. Poprosiła o zabranie głosu przez pełnomocnika Dziekana 

ds. rekrutacji dr. Dorotę Mirowska-Wierzbicka, która przedstawiła podsumowanie 

kluczowych zmian dotyczących rekrutacji cudzoziemców na studia I oraz II stopnia: 

Studia I stopnia: 

• Wprowadzenie obowiązkowego egzaminu wstępnego, stanowiącego do 100% 

wyniku rekrutacyjnego. Ze względu na brak wiz, egzamin musiałby być 

przeprowadzany w formie zdalnej. 
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• Obowiązek przedłożenia dokumentu wydanego przez Narodową Agencję 

Wymiany Akademickiej (NAWA), potwierdzającego uprawnienie do podjęcia 

studiów w Polsce. 

• Wymóg potwierdzenia znajomości języka polskiego na poziomie co najmniej B2 

– rozszerzono katalog akceptowanych certyfikatów oraz zaostrzono kryteria 

oceny. 

Studia II stopnia: 

• Brak obowiązku przystępowania do egzaminu wstępnego. 

• Konieczność przedłożenia dokumentu z NAWA oraz potwierdzenia znajomości 

języka polskiego na poziomie B2. 

Dr Mirowska-Wierzbicka poinformowała, że ustawa przewidująca powyższe 

zmiany została przyjęta przez Sejm w dniu 4 kwietnia br. i skierowana do podpisu 

Prezydenta RP. Planowany termin wejścia ustawy w życie to 1 lipca 2025 r. Przepisy 

te stanowią odpowiedź na tzw. „aferę wizową” i mają na celu uszczelnienie systemu 

wizowego w Polsce. Zmiany obejmą kandydatów pochodzących z krajów, których 

świadectwa i dyplomy wymagają nostryfikacji, m.in. z Azerbejdżanu, Wietnamu, Indii, 

Kazachstanu oraz Białorusi. Członkowie Rady wyrazili obawy oraz zgłosili pytania 

dotyczące wpływu planowanych zmian na proces rekrutacyjny, który rozpoczyna się 

przed datą wejścia ustawy w życie. 

W dyskusji głos zabrali kolejno: dr Marcin Chlebus, dr Paweł Sakowski oraz Monika 

Oponowicz z Komisji ds. Rekrutacji WNE UW, która jako gość brała udział w 

posiedzeniu Rady Dydaktycznej. 

2. W dalszej części spotkania Prodziekan poruszyła temat przygotowań do 

nadchodzącej wizytacji Polskiej Komisji Akredytacyjnej, która odbędzie się na 

Wydziale Nauk Ekonomicznych w przyszłym roku akademickim. Podkreśliła 

konieczność wprowadzenia mechanizmów nadzoru nad zatwierdzaniem tematów prac 

dyplomowych oraz opracowania procedur weryfikacji ich zgodności z kierunkiem 
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kształcenia. W związku z powyższym, członkowie Rady zostali zaproszeni do 

aktywnego udziału w pracach nad wypracowaniem stosownych rozwiązań, w tym 

zgłaszania uwag i propozycji. 

3. Następnie dr Marcin Chlebus podniósł kwestię organizacji procesu uruchamiania 

przedmiotów do wyboru, w szczególności sytuacji, w której studenci rezygnują z 

zapisów po rozpoczęciu semestru, co wpływa na liczebność grup i możliwość 

prowadzenia zajęć. Poruszył również temat zasad rozliczania pensum dydaktycznego 

prowadzących. 

Prodziekan odniosła się do zgłoszonych kwestii, informując, iż możliwe jest 

uznanie grupy za pełną mimo mniejszej liczby uczestników, jednak każda sytuacja 

rozpatrywana jest indywidualnie. Zasugerowała również tworzenie list rezerwowych 

studentów chętnych do udziału w danych zajęciach. W przypadku niewypełnienia 

limitów miejsc, studenci będą mogli dopisywać się do grup w ciągu pierwszych trzech 

tygodni semestru, zgodnie z obowiązującym Regulaminem Studiów. 

Na tym zakończyło się posiedzenie Rady. Następne posiedzenie zostało 

zaplanowane na 14 maja 2025 o godzinie 13:15 w formie online. 

 

/Protokół sporządziła Monika Kożuchowska/ 


	Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego
	Na posiedzeniu Rady Dydaktycznej nieobecna była Aleksandra Łukasiak.
	Agenda posiedzenia:
	Ad. 1
	Ad. 2
	Ad. 3
	Ad.  4
	Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu „Harmonogram rekrutacji w roku akademickim 2026/2027”, który wynika z harmonogramu zaproponowanego przez Uniwersytet Warszawski.
	W w/w sprawie nikt nie zabrał głosu.
	Następnie odbyło się głosowanie w w/w sprawie. Głos w sprawie oddało 19 osób, przy czym 19 osób oddało głos „ZA”, nikt nie zagłosował przeciw, 1 osoba nie oddała głosu.
	Ad. 5
	Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu spotkania jakim były „Zasady rekrutacji na studia w roku akademickim 2026/2027”.
	W w/w sprawie nikt nie zabrał głosu.
	Następnie odbyło się glosowanie w w/w sprawie. Głos w sprawie oddało 19 osób, przy czym 18 osób zagłosowało „ZA”, 1 osoba zagłosowała „PRZECIW”, 1 osoba nie oddała głosu.
	Ad.6
	Ad. 7
	Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu, jakim była „Nostryfikacja dyplomu Pani Yulii Shevchenko”.
	Następnie odbyło się głosowanie w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii wniosku o nostryfikację dyplomu ukończenia studiów nr MI5 nr 004165 P. Yulii Shevchenko. Głos w sprawie oddało 19 osób, 18 osób oddało głos „ZA”, nikt nie zagłosował „PRZECIW”, 1 os...
	Ad. 8
	Następnie Prodziekan przeszła do kolejnego punktu, czyli do „Nostryfikacji dyplomu Pani Olgi Mentouz”.
	Prodziekan zaproponowała powołanie komisji ds. oceny wniosku w składzie dr hab. prof. ucz Anny Białek-Jaworskiej oraz dr Doroty Mirowskiej-Wierzbickiej.
	Następnie odbyło się głosowanie w sprawie powołania w/w komisji. Głos w sprawie oddało 18 osób, 18 oddało głos „ZA”, nikt nie zagłosował „PRZECIW”, 2 osoby nie oddały głosu.
	Ad. 8
	W sprawach różnych zostały podniesione następujące kwestie:
	Na tym zakończyło się posiedzenie Rady. Następne posiedzenie zostało zaplanowane na 14 maja 2025 o godzinie 13:15 w formie online.
	/Protokół sporządziła Monika Kożuchowska/

